
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:690 Värdesäkring av livräntor

Inom Finansdepartementet bereds enligt uppgift sedan två år tillbaka ett ärende 
(FI2023/01258) om värdesäkring av sådana livräntor som utgår enligt de båda 
förordningarna 1987:1060 och 1991:1427. Ärendet avser tjänstepension och 
tjänstegrupplivförsäkring för vissa arbetstagare som arbetat inom områden som 
är helt eller delvis statligt reglerade men utan att de omfattas av statliga 
anställningar med kollektivavtal. Dessa har därför inte fått någon värdesäkring 
av livräntan enligt de statliga pensionsavtalen. I december 2022 berördes 
cirka 2 700 personer.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Avser statsrådet och regeringen att avgöra frågan om värdesäkring av 
livräntorna för de berörda, och i så fall när och hur?

………………………………………

Ingela Nylund Watz (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-17
Besvaras senast
2025-01-29 kl. 12.00


